

Премиум [Пользовательская печатная квадратная оловянная контейнер](#) - Совершенное решение для упаковки вашего бренда

Представляя нашу универсальную [Квадратный контейнер для оловянной коробки](#) - Идеальная смесь долговечности, элегантности и настройки для брендов, ищущих выдающуюся упаковку. Изготовлено из высококалассной стали, это **Оловянная коробка** Предлагает превосходную защиту продуктов премиум -класса, одновременно повышая впечатления от распаковки с помощью дизайнов на заказ.

Ключевые функции и преимущества

Надежный и устойчивый [Контейнер для оловянной коробки](#)

- Изготовлен из переработки, пищевого металла, обеспечивающего безопасность продукта и экологическую привлекательность.
- Усиленные углы и герметичные уплотнения защищают содержимое от влаги, света и удара.

Гладкий квадратный дизайн оловянной коробки

- Современная квадратная форма максимизирует эффективность хранения и укладку.
- Чистые линии и гладкие края создают тактильный опыт премиум -класса.

Неограниченный брендинг с [Относительная оловянная коробка с печати](#)

- Полноцветная HD-печать со всех сторон: логотипы демонстрации, произведения искусства или рекламные сообщения.
- Матовая/глянцевая отделка, тиснение или варианты штамповки фольги для роскошной привлекательности.

Сделанный адаптацией [Пользовательская жестяная коробка](#) Решения

- Выберите из нескольких размеров (от 5x5 см до 30x30 см) и глубины.
- Пользовательские интерьеры: отсеки, пенопластовые вставки или бархатная подкладка для безопасного размещения продукта.

Почему выбирают наш [Квадратный контейнер для оловянной коробки](#)?

Многопрофильная универсальность

Идеально подходит для:

- Роскошные кондитерские изделия и чай
- Косметика и уход за кожей
- Коллекционеры с ограниченным тиражом
- Корпоративные подарки и рекламные товары

Бесшовная индивидуальная жестяная коробка

От макетов дизайна до глобальной доставки-мы управляем вашим проектом.

Процесс настройки

1. **Консультация:** Поделиться своим [Квадратная оловянная коробка](#) Спецификации (размер, отделка, количество).
2. **Дизайн:** Наша команда оптимизирует произведения искусства для металлической печати.
3. **Прототип:** Одобрить физическую выборку перед массовым производством.
4. **Доставка:** Проверка качества [Пользовательская квадратная оловянная коробка](#) Единицы поставляются по всему миру.

Поднять свой продукт [Пользовательский контейнер для олова на заказ](#) Сегодня!

COMPANY PROFILE

SHENZHEN SHANGZHIMEI CREATIVE PACKING CO., LTD.



ABOUT US

Shenzhen Shangzhimei Creative Packing Co., Ltd. was established in 2016 and located in Shenzhen city in China. Specialized in manufacturing high quality custom tin box packages, which are applied for cookies, candies, chocolates, tea, cosmetics, 3C products, gifts, supplements and other industries. We have a modern workshop in neighboring city Dongguan, which covers an area of 10000 square meters, with 6 semi-automatic production lines and 2 full automatic lines, the yearly production capacity is around of 5 million cans. There are approximate 400 experienced employees from different departments, including designing, molding, producing, packing, inspecting, sourcing, sales engineers for both domestic and overseas markets. Currently Shangzhimei has developed more than 2500 sets of existing molds to meet worldwide customer requirements. The goods are exported to United States, United Kingdom, Russia, France, Germany, Israel, South Korea, Dubai, Japan, Malaysia, Singapore, and other 30 countries. Our factory has been audited by ISO9001, Sedex, Disney and Coca Cola, and all products are meeting with north American and Europe standard. In addition, with abundant resources Shangzhimei is able to provide "One Stop Service For Tin Packages and Accessories", that we can design and supply other packing materials such as inserts, labels, sleeves, paper bags as per personalized order demands. Our direct sales are always available to discuss your requirements and ensure your satisfaction. We are welcome OEM orders! If you need any tin box, please contact us now!



OUR ADVANTAGES

SHENZHEN SHANGZHIMEI CREATIVE PACKING CO., LTD.



DIRECT FACTORY

Direct Factory Production with 16 Years' Experience



FACTORY AUDIT

Factory got audited by ISO9001, Sedex audit for Disney and Coca Cola.



VARIOUS MOLDS

Over 2,000 existing mold sets to fulfill customers' requirements, save your cost for open new molds



AUTOMATED PRODUCTION EQUIPMENT

5 fully automated production lines, monthly production capacity is 3-5 million.



EXPERIENCED SALES PERSON

Excellent English communication skills & professional product technology support.



QUALITY ASSURANCE

Well-managed printing system to keep color's originality. High-class tinplate substrate to endure the tin box



ADEQUATE INVENTORY

1,000-2,000 tons material in stock, prices won't be affected by unsteady political factors or exchange rate

OUR ADVANTAGES

SHENZHEN SHANGZHIMEI CREATIVE PACKING CO., LTD.



COOPERATION PARTNERS

SHENZHEN SHANGZHIMEI CREATIVE PACKING CO., LTD.



OUR EXHIBITION

SHENZHEN SHANGZHIMEI CREATIVE PACKING CO., LTD.

